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Dierproeven  -  Handhavingsbeleid Inspectie Dierenwelzijn

In Vlaanderen dient de Inspectie Dierenwelzijn toe te zien op de wettelijke bescherming 
van dieren die gebruikt worden bij proefopstellingen in onderzoeksinstellingen. 

1. Hoeveel controles voerde de Inspectie Dierenwelzijn uit in het werkjaar 2014 en 
2015?

2. Zijn er reeds cijfers beschikbaar voor het eerste halfjaar van 2016?

3. Zijn er in het werkjaar 2015 in Vlaanderen door de Inspectie Dierenwelzijn inbreuken 
vastgesteld? Zo ja, welke sancties werden er opgelegd?

4. Zijn er in het eerste half jaar van 2016 in Vlaanderen door de Inspectie Dierenwelzijn 
inbreuken vastgesteld? Zo ja, welke sancties werden er opgelegd?

5. Is het wenselijk om de politiediensten beperkte bevoegdheden toe te kennen voor de 
controle op dierproeven?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 134 van 13 oktober 2016
van AXEL RONSE

1. In 2014 werden 19 laboratoria gecontroleerd. In 2015 werden 44 inspecties 
uitgevoerd.

2. Tussen 1 januari 2016 en 15 oktober 2016 werden 33 laboratoria gecontroleerd.

3. In 2015 werden bij 25 laboratoria inbreuken vastgesteld. Er werd 1 proces verbaal 
opgesteld met een administratieve boete van 570 EUR tot gevolg. In de andere 24 
laboratoria ging het om kleine inbreuken. Zij kregen een waarschuwing.

4. In 2016 werden tot dusver bij 23 laboratoria inbreuken vastgesteld. Er werd 1 proces 
verbaal opgesteld en een administratieve boete van 690 EUR opgelegd. De andere 
22 laboratoria kregen een waarschuwing. 

5. Volgens de Europese regelgeving moet jaarlijks tenminste één derde van alle 
laboratoria gecontroleerd worden zodat alle laboratoria ten minste één keer om de 
drie jaren controle krijgen. Bovendien gaat het hier om een zeer specifieke materie 
waarvoor de nodige kennis vereist is. Het lijkt mij dan ook niet nuttig om 
politiediensten hiervoor op te leiden en bevoegdheden toe te kennen.


